
Laatste	  nieuws	  
Op	  de	  jaarvergadering	  (officieel	  verslag	  volgt	  zsm)	  van	  het	  WCG	  is	  het	  
voorstel	  van	  Manfred	  Magnin	  besproken.	  
	  
In	  het	  kort	  het	  voorstel	  van	  Manfred:	  	  
Om	  het	  WCG	  (bestuur)	  met	  spoed	  slagvaardig	  neer	  te	  zetten	  stel	  ik	  
voor:	  
1.	  het	  huidige	  bestuur	  te	  vragen	  haar	  besluit	  van	  aftreden	  te	  
heroverwegen	  om	  daarmee	  een	  basis	  te	  creëren	  voor	  een	  nieuw	  
bestuur;	  
2.	  een	  aantal	  nieuwe	  bestuursleden	  te	  werven	  die	  het	  nieuwe	  bestuur	  
kan	  gaan	  versterken;	  
3.	  Albertien	  en	  Klaas	  beiden	  te	  vragen	  afstand	  te	  nemen	  van	  het	  WCG	  
(bestuur)	  om	  daarmee	  ruimte	  te	  geven	  voor	  het	  vernieuwde	  bestuur;	  
4.	  dat	  het	  vernieuwde	  bestuur	  voor	  dit	  jaar	  een	  plan	  van	  aanpak	  gaat	  
schrijven;	  
5.	  dat	  we	  spoedig	  weer	  bijeenkomen	  om	  het	  plan	  van	  aanpak	  vast	  te	  
stellen	  en	  het	  nieuwe	  bestuur	  per	  verkiezing	  mandaat	  te	  geven.	  
	  	  	  
Naar	  aanleiding	  van	  dit	  voorstel	  is	  een	  discussie	  gevoerd	  waaruit	  
uiteindelijk	  een	  consensus	  is	  bereikt	  over	  een	  oplossing	  voor	  de	  
ontstane	  bestuurscrisis.	  
	  
Het	  bestuur	  heeft	  aangegeven	  dat	  zij	  het	  aftreden	  wil	  heroverwegen,	  
mits;	  
1.	  er	  een	  afgesproken	  tijdsperiode	  komt	  waarin	  samen	  met	  nieuwe	  
bestuursleden	  wordt	  gewerkt	  aan	  
• een	  reactie	  op	  het	  Wonen	  op	  het	  Water	  project	  voor	  de	  gemeente	  

(en	  de	  achterban)	  
• een	  nieuw	  bestuur	  
2.	  er	  hulp	  komt	  voor	  de	  communicatie	  
	  
Een	  meerderheid	  van	  de	  aanwezigen	  stemde	  voor.	  	  Het	  bestuur	  heeft	  
hierdoor	  het	  gevoel	  gekregen	  dat	  er	  weer	  vertrouwen	  in	  hen	  is	  en	  4	  
van	  de	  6	  bestuursleden	  hebben	  aangegeven	  voorlopig	  te	  willen	  



blijven.	  Albertien	  en	  Ed	  zijn	  afgetreden,	  Kees,	  Gert	  Jan,	  Akkie	  en	  
Paula	  blijven	  in	  het	  tijdelijke	  bestuur.	  Vanuit	  de	  leden	  hebben	  Feike	  
van	  Kammen,	  Eisse	  Kruidhof	  en	  Harry	  Hummel	  zich	  aangemeld	  om	  
het	  bestuur	  te	  helpen.	  Afgesproken	  is	  dat	  voor	  eind	  september	  een	  
nieuw	  bestuur	  gevormd	  moet	  zijn	  die	  de	  taken	  van	  het	  tijdelijke	  
bestuur	  overneemt.	  Afgesproken	  is	  ook	  dat	  het	  bestuur	  (incl.	  Feike	  
en	  Eisse)	  op	  de	  maandagavonden	  in	  de	  Mesdag	  (elke	  eerste	  maandag	  
van	  de	  maand)	  een	  terugkoppeling	  geven	  aan	  de	  leden	  en	  belangrijke	  
stukken	  bespreken.	  	  	  
Op	  deze	  manier	  is	  er	  tijd	  en	  ruimte	  om	  een	  nieuw	  bestuur	  te	  
formeren	  en	  kunnen	  de	  lopende	  zaken	  (waaronder	  de	  
belangenbehartiging	  van	  de	  woonbootbewoners)	  voortgang	  blijven	  
vinden.	  Via	  de	  website	  en	  via	  mailingen	  worden	  alle	  leden	  op	  de	  
hoogte	  gehouden.	  


